
افرادی که به دنبال آلات موسیقی هستند میتوانند از ایران بروند
Published on خبر اسپادانا (https://www.espadanakhabar.ir)

  
ورود آلات موسیقی به صلاح نیست چون کشور ما جمهوری اسلامی است. چرا باید با وجود این همه شهدا و علمایی که داریم

 آلات موسیقی به کشور وارد شود؟
نایب رئیس اول کمیسیون اقتصادی مجلس یازدهم؛ 

سیدکاظم موسوی، نایب رئیس اول کمیسیون اقتصادی مجلس یازدهم در واکنش به ممنوعیت واردات آلات موسیقی و عینک
آفتابی اظهار کرد:

 استفاده پزشکی میکنند و توسط پزشک معالج توصیه به استفاده از آن شده است اشکالی ندارد. اگر مردم از آعینک آفتابی

به گزارش اسپادانا خبر، او در گفتگو با دیده بان ایران گفت:

اگر یک مکانیسم در چارچوب قانون برای استفاده از عینک آفتابی تبیین شود استفاده از آن اشکالی ندارد.

او در رابطه ممنوعیت ورود ابزارآلات موسیقی گفت: 

ورود آلات موسیقی به کشور به صلاح نیست چون کشور ما جمهوری اسلامی است. چرا باید با وجود این همه شهدا و علمایی
که داریم آلات موسیقی به کشور وارد شود؟ موضوع آلات موسیقی و لوازمی از این قبیل آن قدر مهم نیستند که ما حتی برای

 آلات موسیقی که جزء کالای اساسی نیست که ما  صلاح نیست آلات موسیقی به کشور وارد شود.آن وقت و ارزی خرج کنیم.
ورودش را الزامی بدانیم. عینک افتابی و یا آلات موسیقی باشد یا نباشد هیچ تفاوتی در زندگی مردم ایجاد نمیکند.

 موسوی گفت: 

 اگر افرادی که به دنبال آلات موسیقی یا امیال شخصیخودشان هستند میتوانند از ایران بروند.
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